
Formandsberetning året 2019-2020: 

Året blev som bekendt noget anderledes. 

Vi måtte udskyde generalforsamlingen i april pga. Corona og holder den nu i september. 

Der er nye beboere i nr.: 3-4-9-24 og 56. De vil alle få et velkomsttræ leveret af Svend i nr. 19. 

Der er stadigvæk enkelte steder, hvor vandet ikke kan komme væk ved større regnmængder. Det vil vi forsøge at udbedre snarest. 

Der er også steder, hvor asfalten er dårlig. Det vil også blive udbedret, når tid er. Græskanterne er blevet afrettet. Man skal også 

selv sørge for at friholde asfalten på den enkelte parcel. Måske skal det være lidt mere markant, idet det hurtigt vokser til igen. 

Fibernet kan måske etableres i 2021. Nærmere orientering ved Kim. 

Juletræ ved indkørsel til bakken i dec. vil vi gentage i 2020 og håber på en tradition. 

Der blev afholdt en god fastelavnsfest i februar. 

Der blev afholdt vejfest hos Lars Frank i nr. 26 med stor succes. 

Hjertestarter kursus har været afholdt 2 gange med mange deltagere. Lars i nr. 26 vil orientere nærmere. 

Vi har stadigvæk for høj hastighed på vejen. Men måske det har hjulpet med en opfordring på vores hjemmeside?? 

40 km/t markeringerne på asfalten vil blive genopfrisket. De er noget slidte. 

Markudvalget har vi ikke hørt fra for nærværende, men det ser ud til, at der er etableret en jordvold ved teglværket, hvilket skulle 

tage noget af støjen. 

Der har været et møde d 2 sep. med de øvrige grundejerforeninger. Orientering ved Hasse. 

Vi har ikke hørt om indbrud i den forløbne tid. Måske man har været mere hjemme pga. Corona? Vi vil meget gerne høre nærmere i 

bestyrelsen, så vi kan advare på hjemmesiden og hjælpe, hvis der har været indbrud-tyveri m.v. Husk på nabohjælp. 

Tak til bestyrelsen for et godt samarbejde i denne periode. 

På bestyrelsens vegne 

Niels Seehusen. 

 

 

 

  


